
Usnesení shromáždění sekce trail-o 2023 

 

Datum konání: 11. 11. 2023 

Forma konání: prezenční 

Přítomni: Pavel Dudík, Libor Forst, Bohuslav Hůlka, Jana Kosťová, Magdalena Kurfürstová, 

Pavel Ptáček, Linda Straková, Miroslav Šimek 

Omluveni: Adéla Jelínková, Ondřej Macek 

1. Předseda sekce konstatoval účast 8 z 10 delegátů. Shromáždění je usnášeníschopné. 

2. Shromáždění sekce vzalo na vědomí zprávu o činnosti sekce v roce 2023. 

3. Shromáždění sekce vyslechlo a schválilo zprávu o hospodaření v roce 2023. V případě 

přidělení dotace NSA pro činnost para-svazu provede příslušné úpravy vedení sekce. 

4. Shromáždění sekce vzalo na vědomí zprávu Soutěžní komise o činnosti v roce 2023. 

5. Shromáždění sekce zvolilo jednohlasně (8 pro) delegáty na VH ČSOS (Forst, Kurfürstová, 

Šimek). 

6. Shromáždění sekce rozhodlo (8 pro) o zachování stejného klíče pro stanovení delegátů na 

příští shromáždění: počet delegátů bude 9 až 15, přihlašování bude možné na webu, výběr 

delegátů ze zájemců provede vedení sekce tak, aby bylo dosaženo co možná nejlepšího 

pokrytí oddílů a oblastí v závislosti na počtu registrovaných závodníků. 

7. Dušan Furucz požádal o uvolnění z funkce v Soutěžní komisi a bude nahrazen Pavlem 

Ptáčkem. 

8. Proběhla diskuse o tom, jak naložit se starými reprezentačními bundami. Bylo rozhodnuto je 

nabídnout zájemcům, přednostně z řad současných či bývalých reprezentantů s jejich 

dobrovolným příspěvkem oddílu SKV, který jejich nákup financoval. Oslovíme dotčené 

reprezentanty, abychom zjistili zájem a případné volné kapacity. 

9. Současně se diskutovalo o tom, že by bylo třeba najít osobu, která se o reprezentační 

oblečení bude nadále starat (inventář, skladování, vydávání apod.). Magda nabídla, že zkusí 

oslovit Jirku Kalouska. 

 

Zapsal: Forst 


